
RADA MIAST A MARKI
Al. J. Pił udskiego 95
05-270 MARKI

tel. ('\-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

woj. Mazowieckie PROTOKÓŁnr 38
z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej,

z dnia 10 grudnia 2008 roku

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzył Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk,
przywitał wszystkich zebranych i stwierdził quorum (nieobecny radny Tadeusz Skłodowski; lista
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu), a następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Analiza i wydanie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta projekcie budżetu na rok

2009 (wydatki).
4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. przedłożonych projektów uchwał.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 2. Przyjecie wniosków w sprawie zmian w porzadku obrad.

Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk poinformował, że w Pkt 4. rozpatrzone będą następujące

projekty uchwał:

1) w sprawie nieskorzystania z przysługującego prawa pierwokupu (Druk nr 272),
2) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 273),
3) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 274),
4) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 275),
5) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 276),
6) w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale

zakładowym jednoosobowej spółki Miasta Marki działającej pod firmą "Wodociąg Marecki
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością" z siedzibąw Markach (Druk nr 279),

7) zmieniająca uchwałę nr XXII/226/2008 Rady Miasta Marki z dnia 26 listopada 2008 roku
w sprawie emisji obligacji komunalnych (Druk nr 280),

8) zmieniającą uchwałę nr XV/119/2008 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2008 roku
w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 rok (Druk nr 281).

Następnie Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk zgłosił wniosek o zamianę kolejności

rozpatrywania Pkt 3. i Pkt 4. porządku obrad.

W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy jednym głosie wstrzymującym się, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza przyjęła ww. wniosek (w głosowaniu brało udział 10. radnych; nieobecny
radny F. Rżewski).

Pkt 4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. przedłożonych projektów uchwał:

1) w sprawie nieskorzystania z przvs1ugyjącego prawa pierwokupu (Druk nr 2721.

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy prawa użytkowania wieczystego
działki nr ewid. 30 z obrębu 5-10, o powierzchni 756 m2

, położonej przy ul. Piłsudskiego w Markach.
Nieruchomość nie jest przewidziana pod realizację celu publicznego.

Nie została podjęta dyskusja.

W wyniku zarządzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka głosowania, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza przy jednym głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały, zawarty w Druku nr 272 (w głosowaniubrało udział 11. radnych).
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2) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 273),

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu,

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia
z dotychczasowym dzierżawcą, kolejnej umowy dzierżawy niezabudowanej nieruchomości gruntowej,
stanowiącej część działki nr ewid, 42/2 z obrębu 5-09, z przeznaczeniem na umieszczenie tablicy
reklamowej,

Nie została podjęta dyskusja,

W wyniku głosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w Druku
nr 273 (w głosowaniu brało udział 11 radnych),

3) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 274).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia z dotychczasowym
dzierżawcą, kolejnej umowy dzierżawy niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej część

działki nr ewid. 74/20 z obrębu 4-03, z przeznaczeniem pod garaż.

Nie została podjęta dyskusja.

W wyniku głosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w Druku
nr 274 (w głosowaniubrało udział 11 radnych).

4) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 275),

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia z dotychczasowym
dzierżawcą, kolejnej umowy dzierżawy niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej część

działki nr ewid. 23/2 z obrębu 5-03, z przeznaczeniem pod kiosk.

Nie została podjęta dyskusja.

W wyniku głosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w Druku
nr 275 (w głosowaniu brało udział 11 radnych),

5) wsprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 276).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu,

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia z dotychczasowym
dzierżawcą, kolejnej umowy dzierżawy niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej część

działki nr ewid. 74/20 z obrębu 4-03, z przeznaczeniem pod komórkę,

Nie została podjęta dyskusja.
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W wyniku głosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w Druku
nr 276 (w głosowaniu brało udział 11 radnych).

6) w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego i obiecia udziałów w podwyższonym kapitale
zakładowym jednoosobowej spółki Miasta Marki działającej pod firmą" WodociągMarecki
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością" z siedzibą w Markach ([)ruk nr 279).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały.

Nie została podjętadyskusja.

W wyniku głosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w Druku
nr 279 (w głosowaniu brało udział 11 radnych).

7) zmieniająca uchwałe nr XXII/226/200S Rady Miasta Marki z dnia 26 listopada 200S roku
w sprawie emisji obligacji komunalnych ([)ruk nr 2S0).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński zwrócił się do Komisji z prośbą o odstąpienie od opiniowania projektu
uchwały, zawartego w Druku nr 280, ponieważ Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie w dniu dzisiejszym podjęło decyzję o uchyleniu w całości uchwały nr XXII/226/2008
Rady Miasta Marki z dnia 26 listopada 2008 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych. W chwili
obecnej nie są jeszcze znane podstawy uchylenia ww. uchwały. Burmistrz poinformował również,

że przygotowywany jest nowy projekt uchwały w sprawie emisji obligacji, który przed skierowaniem
pod obrady Rady Miasta zostanie skonsultowany w RIO.

W dyskusji udział wzięli radni: Paweł Chojnowski, Bogusław Dąbkowski, Paweł Adamczyk,
Filip Rżewski oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

Następnie WiceprzewodniczącyPaweł Adamczyk zamknął dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

S) zmieniającą uchwałe nr XV/119/200S Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 200S roku
w sprawie budżetu Miasta Marki na 200S rok ([)ruk nr 2S1).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9.

Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił zaproponowane w projekcie uchwały zmiany 
część opisowa została zawarta na str. 14 Druku nr 281.

Nie została podjęta dyskusja.

W wyniku głosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w Druku
nr 281 (w głosowaniu brało udział 11 radnych).

Dalszą część posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej prowadził Przewodniczący Filip
Rżewski.
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Pkt 3. Analiza i wydanie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta projekcie budżetu na rok
2009 (wydatki).

Projekt budżetu miasta Marki, zawarty w Druku nr 260 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu nr 36
z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej, które odbyło się w dniu 25 listopada 2008 roku.

Przewodniczący Filip Rżewski odczytał "Opinię Komisji Oświaty, Kultury i Sportu
o projekcie budżetu Miasta Marki na 2009 rok w zakresie działania Komisji" (załącznik nr 10 do
protokołu). Następnie poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu
nie wnosząc do niego uwag.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego
i Ochrony Środowiska Jacek Orych poinformował, że opinia tej Komisji również jest pozytywna
i nie zostały wniesione uwagi do projektu.

Następnie Przewodniczący Filip Rżewski odczytał Uchwałę Nr 263/W108 Składu Orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 4 grudnia 2008 roku wraz z uzasadnieniem
(załącznik nr 11 do protokołu).

Burmistrz Janusz Werczyński odniósł się do ww. Uchwały RIO, a następnie zaapelował

do Komisji Budżetowo - Gospodarczej o wyrażenie negatywnej opinii wobec wniosku Komisji
Oświaty, Kultury i Sportu: "o uwzględnienie w projekcie budżetu zadania inwestycyjnego
pn. Wykonanie projektu przedszkola miejskiego" - jednocześnie Komisja zaproponowała, aby środki

na pokrycie koszlów wnioskowanego zadania pochodziły z rezygnacji z zaproponowanej w projekcie
budżetu inwestycji pn. "Projekt instalacji sieci monitoringu" (kwota 350.000,00 zł).

W dyskusji udział wzięli radni: Marek Kroczek, Paweł Chojnowski oraz Burmistrz Janusz
Werczyński.

Radny Paweł Chojnowski zapytał, czy Komisja Oświaty, Kultury i Sportu wyraziła swoje stanowisko
w sprawie lokalizacji gimnazjum?

Radny Marek Kroczek, jako PrzewodniczącyKomisji Oświaty, Kultury i Sportu wyjaśnił, że Komisja
opowiedziała się za zmianą lokalizacji: z projektowanej przy ul. Wspólnej, na południową część

miasta - działka nr ewid. 4 z obrębu 5-14. Następnie dodał, że przygotowywany jest projekt uchwały
w tej sprawie.

W trakcie dyskusji radny Paweł Chojnowski zgłosił wniosek o zdjęcie z projektu budżetu

na 2009 rok kwoty 1.200.000,00 zł, zaplanowanej na budowę gimnazjum przy ul. Wspólnej
i przeznaczenie tej kwoty na zmniejszenie deficytu budżetowego.

W dalszej dyskusji udział wzięli radni: Marek Kroczek, Paweł Chojnowski, Jacek Orych, Bogusław
Dąbkowski, Tadeusz Pasternak, Elżbieta Brzozowska, Marek Mańk, Kazimierz Kędzierski, Marek
Szczepanowski oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

Następnie Przewodniczący Filip Rżewski zamknął dyskusję zarządził głosowanie w sprawie
przyjęcia wniosków:

Glosowanie I w sprawie wniosku Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o uwzględnienie

w projekcie budżetu na 2009 rok zadania inwestycyjnego pn. "Wykonanie projektu przedszkola
miejskiego" - środki na pokrycie koszlów wnioskowanego zadania pochodzić mają z rezygnacji
z realizacji inwestycji pn. "Projekt instalacji sieci monitoringu" (kwota 350.000,00 zł).

za przyjęciem wniosku - l
przeciwko - 10
wstrzymało się - O
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(w głosowaniu brało udział 11. radnych)

Komisja Budżetowo - Gospodarcze odrzuciła ww. wniosek.

Glosowanie II w sprawie wniosku radnego Pawła Chojnowskiego o zdjęcie z projektu budżetu

na 2009 rok kwoty 1.200.000,00 zł, zaplanowanej na budowę gimnazjum przy
ul. Wspólnej i przeznaczenie tej kwoty na zmniejszenie deficytu budżetowego.

za przyjęciem wniosku - 4
przeciwko - 5
wstrzymało się - 2
(w głosowaniu brało udział 11. radnych)

Komisja Budżetowo - Gospodarcza odrzuciła ww. wniosek.

Następnie Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
budżetu Miasta Marki na 2009 rok.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza, przy jednym głosie wstrzymującym się, pozytywnie
zaopiniowała projekt budżetu Miasta Marki na 2009 rok, zawarty w Druku nr 260
(w głosowaniu brało udział 11. radnych).

Przewodniczący Filip Rżewski zobowiązał się do opracowania wspólnie z Wiceprzewodniczącym

Pawłem Adamczykiem tekstu opinii Komisji Budżetowo - Gospodarczej w omawianym zakresie,
a następnie zamknął dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

Pkt 5. SpraW)' różne.

1. Przewodniczący Filip Rżewski odczytał projekt Planu Pracy Komisji na 2009 rok.

W dyskusji udział wzięli radni: Marek Kroczek, Tadeusz Pasternak, Bogusław Dąbkowski i Kazimierz
Kędzierski.

Radny Marek Kroczek zgłosił wniosek o odroczenie do stycznia głosowania w sprawie przyjęcia

Planu Pracy Komisji na 2009 rok.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie ww. wniosku:

Głosowanie

za przyjęciem wniosku - 3
przeciwko - 8
wstrzymało się - O
(w głosowaniu brało udział 11. radnych)

Wniosek został odrzucony.

Następnie Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia Planu Pracy
Komisji Budżetowo - Gospodarczej na 2009 rok.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza, przy trzech głosach wstrzymujących się, przyjęła Plan Pracy na
2009 rok (załącznik nr 12 do protokołu).

2. Przewodniczący Filip Rżewski odczytał zaproszenie do Świetlicy Środowiskowej "CHATA"
na spotkanie wigilijne w dniu 22 grudnia br. o godzinie 1630.
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Innych spraw nie zgłoszono.

Pkt 6. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1740 Przewodniczący Filip Rżewski zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo 
Gospodarczej.

P~Pr/1A;;v
Fihp Rżewski

Wice~~ząc

Paweł A czyk

omisji
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